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Středa 21. 11. 2018
 8:00 Registrace účastníků

 9:00 Slavnostní zahájení
  Monika Palatková (CzechTourism)
  Jiří Štěpán (hejtman Královéhradeckého kraje)

 9:15 Keynotes

   Nové cesty v novém světě. 
  • Monika Palatková, CzechTourism
   Globální trh cestovního ruchu je stejně jako ostatní odvětví 

stále více ovlivňován dynamickými změnami spotřebitelských 
trendů, nástupem nových marketingových a komunikačních 
kanálů, či dynamickou fragmentací cílových skupin. Neustálé 
inovace ve způsobu a přístupu k trávení volného času 
způsobují stírání hranice mezi mainstreamovými a nikovými 
segmenty. Aktivity a životní styly typické dříve pro úzce 
vymezené skupiny nadšenců jsou dnes široce přejímány 
širokou turistickou veřejností, dochází k jejich vzájemnému 
prolínání a kombinování. Destinační marketing si proto 
v podmínkách neustálé změny musí stále více všímat 
specifických segmentů. Komplexní marketingová strategie 
národního touristboardu pak musí pracovat se širokou 
paletou zdánlivě nikových témat, která organicky prorůstají 
hlavní komunikační linku. Úvod ředitelky CzechTourism 
Moniky Palatkové představí záměry agentury a její 
marketingové plány na další období, které se snaží s těmito 
jevy vyrovnat.

  Fragmentovaní produživatelé na cestách. 
  • Václav Moravec
   Nástup síťových digitálních médií zásadně proměnil 

chování uživatelů médií. Příspěvek Václava Moravce je 
zaměřen na masový nástup nového typu sociálního aktéra – 
produživatele, jenž kombinuje role producenta a uživatele, 
na vznik nových publik a jejich fragmentaci. Pokusí se 
zodpovědět i tyto otázky: Jakým způsobem se mění přístup 
lidí k přijímání a zpracování informací? Jaké dlouhodobé 
trendy lze vysledovat u jednotlivých mediatypů? Jak do 
toho zapadají tzv. nová média? Je v mediálním světě něco 
vyloženě specifického pro cestování a cestovní ruch?

 10:45 Přestávka na kávu

 11:00 Síla komunity

  Stále živý industriál.
  • Jonathan Lloyd, ERIH board member 
  • Tomáš Raboch, zakladatel projektu ceskoindustrialni.cz
   Průmyslové kulturní dědictví se stává významným tématem 

mainstreamového cestovního ruchu. Přesto však má ještě 
velký potenciál pro další růst. Jak mohou místní komunity 
a regiony využít tohoto trendu a jak mohou prezentovat 
své průmyslové dědictví způsobem, který osloví větší a širší 
publikum? Prezentace popisuje některé výhody, které 
mohou plynout z koordinovaného přístupu k průmyslovému 
kulturnímu dědictví, který zahrnuje místa, zajímavosti, 
turistické agentury a komunity. Na příkladech dobré praxe 
zejména z Velké Británie budeme ilustrovat, jak může být 
průmyslové dědictví, které zahrnuje fascinující příběhy lidí, 
míst, procesů a produktů, prezentováno způsobem, který 
je pro návštěvníky zajímavý a pomáhá propojit minulost 
s přítomností a budoucností. Příklady také zdůrazní, jak může 
průmyslové kulturní dědictví přispět k obnově komunity, 
hospodářskému růstu, silnější spolupráci partnerů a zlepšení 
image nejen postindustriálních regionů.

  Od počítačové hry ke středověkým památkám. 
  • Jakub Kulhánek, Středočeská centrála cestovního ruchu
   Středočeská centrála cestovního ruchu se rozhodla zvednout 

ze židlí nejen milovníky počítačových her. Vydala speciální 
mapu, jejíž předlohou je příběhová RPG hra (počítačová hra 
na hrdiny) Kingdom Come: Deliverance. RPG hra přináší 
realistické vykreslení drsné doby na pozadí událostí z české 
historie ve středočeském Posázáví. Právě nová mapa 
umožňuje návštěvníkům vydat se po stopách hlavního hrdiny 
hry - vesnického kováře Jindřicha, který se v předhusitském 
období snaží změnit svoji budoucnost. Návštěvou krajiny, 
měst a památek, které jsou ve hře vykreslené, tak turisté 
mohou poznat, jak se středověká místa proměnila v čase.

  Sdílené mapy - využití komunit v online marketingu 
  a sdílení cestovatelských obsahů. 
  • Ivoš Gajdorus, Mapotic
   Mapy už dávno neslouží jen k zobrazování míst. Jsou živé, 

interaktivní a bohaté na obsah i funkce. Lze na nich budovat 
komunity, diskutovat s klienty, využít je k hodnocení míst 
nebo jako nový marketingový kanál. V detailech míst 
lze sdílet zkušenosti, zážitky, fotografie i videa. Jejich 
prostřednictvím lze budovat vztahy i podporovat prodej nebo 
získávat partnery a sponzory. Co všechno umí chytré mapy 
v 21. století a jak naplno využít jejich potenciálu, se dozvíte 
na přednášce Ivoše Gajdoruse, zakladatele mapové sociální 
sítě Mapotic.
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  Identita regionu: Síla komunitní spolupráce 
  při posilování vnitřní identity regionu. 
  • Jan Školník, Agentura pro rozvoj Broumovska
   Zkušenosti Agentury pro rozvoj Broumovska při prosazování 

principů spolupráce v rámci regionálního rozvoje 
a destinačního managementu. Region nebo destinace je kromě 
jeho přírodního a kulturního dědictví především komunitou, 
která má významný vliv na jeho interpretaci a identitu. Ať 
se již budeme na rozvoj dívat z jakékoliv strany, tedy jako 
na naplňování potřeb či využívání potenciálů, je třeba tyto 
potřeby či potenciály identifikovat. Spolupráce potom ideálně 
vede k diskusi, která umožňuje se na rozvojových prioritách 
shodnout, což vede k dramatickému zvýšení synergických 
efektů. V širším kontextu zahrnuje spolupráce i práci 
s veřejností. Cítím-li se identifikován, mám větší motivaci zapojit 
se nebo alespoň neklást překážky. Identifikován se cítím více, 
mám-li možnost věci ovlivňovat, což vede k diskusi a aplikaci 
principů subsidiarity. Agentura pro rozvoj Broumovska iniciovala 
celou řadu aktivit, které tímto směrem vedou. Od pravidelného 
setkávání podnikatelů, přes institucionalizaci destinačního 
managementu až po akceptované sdílené prostory regionálního 
rozvoje. Stejně tak se snaží vytvářet struktury, které umožňují 
nezávislé fungování, které však musí být založeno právě na 
intenzivní místní participaci. 

 13:00 Oběd

 14:00 #travel #share #follow

  Influencer marketing, aneb mocně rozvíjející se nástroj. 
  • Lukáš Wisla, CzechTourism
   Influencer marketing je již několik let žhavé téma nejen pro 

marketéry. V marketingové praxi je možné spolupracovat 
s jedním konkrétním influencerem, ale i stovkami najednou. 
Příspěvek Lukáše Wisly představí širokou paletu možností 
využití influencer marketingu pro propagaci turistických 
destinací a oslovení specifické cílové skupiny. V nabídce 
jsou nejen fam tripy, ale také konference, summity nebo 
individuální nástroje

  Ohlédnutí za TBEX Europe 2018 
  • Petr Klymec
   Agentura CzechTourism letos ve spolupráci s městem 

Ostrava a Moravskoslezským krajem přilákala do Česka 
evropskou sekci globálního setkání influencerů a profesionálů 
ze světa nových médií TBEX. Stručné ohlédnutí Petra Klymce 
shrnuje poznatky, postřehy a zkušenosti z největší globální 
akce v oblasti travel influencer marketingu, která se letos 
uskutečnila vůbec poprvé ve střední Evropě.

 15:30 Přestávka na kávu

 15:45 Od dotazníku k produktu

  Tři jihočeské příklady.
  • Jaromír Polášek, Jihočeská centrála cestovního ruchu
  • Viktor Vojtko, Jihočeská univerzita
  • Soňa Machová, CzechTourism
   Cesta od dotazníku k produktu aneb praktické ukázky tvorby 

specifických produktů v regionu Jižních Čech. Autorský tým 
v příspěvku představí tři různé produkty cestovního ruchu. 
Dozvíte se jak využít data z marketingových výzkumů nejen 
agentury CzechTourism, jak zapojit chytré hlavy z vysokých 
škol, nebo jak vytvořit životaschopný a funkční produkt 
v cestovním ruchu.

  Produktové portfolio agentury CzechTourism 
  a produktová profilace regionů.
  • Jan Kratochvíl, CzechTourism
  • Miroslav Klusák, CzechTourism
   V příspěvku Miroslav Klusák a Jan Kratochvíl představí produktové 

portfolio agentury CzechTourism, které vychází z dlouhodobé 
produktové profilace krajů. Na sestavení portfolia se podíleli krajští 
koordinátoři a odborníci z agentury CzechTourism. V příspěvku 
představíme portfolio jako nástroj, jehož účelem je vytvořit 
pracovní a diskuzní rámec na produktové bázi pro koordinaci 
propagace České republiky v zahraničí a pro koordinaci tvorby 
produktů pro domácí cestovní ruch.

 17:00 Zakončení prvního dne konference

 19:00 Společenský večer (Velký sál Adalbertinum)

Čtvrtek 22. 11. 2018
 9:00 Workshopy

  Workshop 1:

  Měření efektivity destinačního managementun. 
  • Šárka Tittelbachová, Vysoká škola hotelová v Praze
  • Lucie Plzáková, Vysoká škola hotelová v Praze
   Na úvod workshopu budou účastnici seznámeni s tématem 

a aktuálním stavem výzkumu, který se k tématu výkonnosti 
destinace turismu aktuálně váže. Dále bude workshop 
pokračovat za aktivní účasti participantů. Metodou práce 
bude volná aplikace tzv. focus group, tzn., že účastníci budou 
v menších týmech hledat odpovědi, nápady, stanoviska na 
následující okruhy otázek:

Co je to výkonnost? Pokuste se definovat pojem výkonnost 
destinace turismu. Co si pod tím přestavujete? Měla by být 
výkonnost měřena? Měla by být výkonnost a způsob její 
měření nastaveno metodicky a jednotně? Kým?
Stanovte bariéry jednak definice pojmu výkonnost a dále 
pak zkuste vymezit hlavní bariéry v nastavení měřitelnosti 
výkonnosti v turismu v českých podmínkách.
Zamyslete se nad tím, k čemu byste výstupy z měření 
výkonnosti destinace turismu využili.

  Workshop 2:

   Jak získat maximum z influencer marketingu? 
  • Lukáš Wisla, CzechTourism
  • Jakub Fišer, KUbajsz.com
   Vyzkoušejte si na vlastní kůži všechny nástroje a zjistěte 

nejnovější trendy. Někdy může být těžké tvořit itinerář pro 
fam trip s influencery, když jimi sami nejste. Prozradíme 
vám tipy a triky pro plánování tripů, na základě čehož si 
naplánujete vlastní itinerář. Následně vám dáme možnost 
stát se influencerem, abyste si vše vyzkoušeli. Poznáte tak 
rozdíl mezi zákulisím a účastníkem tripů. Posléze si spolu vše 
rozebereme a vytvoříte si tak vlastní guidelines pro své tripy. 
Nebude chybět ani rozbor novinek, propojení jednotlivých 
kanálů nebo letošní novinka IGTV.

 11:30 Oběd

Partnery konference jsou



Klára Dostálová
ministryně pro místní rozvoj

Vážené dámy, vážení pánové, milí hosté,
 
ráda bych vás poprvé z pozice ministryně pro místní rozvoj 
přivítala na již osmém ročníku Fóra cestovního ruchu. 
Vývoj tohoto odvětví, které spadá do gesce právě našeho 
ministerstva, má i nadále vzestupnou tendenci. Proto mě 
těší, že vás mohu seznámit s mnoha pozitivními informacemi, 
protože právě cestovní ruch je stále důležitější pro všechny 
oblasti národního hospodářství.
 
Také v loňském roce pokračoval trend zvyšujícího se zájmu 
zahraničních turistů o Českou republiku. Za rok 2017 podle 
zveřejněných údajů Českého statistického úřadu přicestovalo 
jen do hromadných ubytovacích zařízení 10,2 milionu 
zahraničních turistů, což představuje meziroční nárůst o 9,0 %, 
za 1. pololetí 2018 pak o 7,3 %.
 
Na Ministerstvu pro místní rozvoj se v posledních letech 
kontinuálně zaměřujeme na destinace, v nichž spatřujeme 
velký turistický potenciál, a v tomto snažení stále intenzivně 
pokračujeme, o čemž svědčí například stoupající počty čínských 
turistů v naší republice, který v loňském roce dosáhl rekordní 
hranice 490 tisíc osob. To představovalo proti roku 2016 růst 
o neuvěřitelných 38 %. Výsledky tohoto roku také nejsou vůbec 
špatné – jen za 1. pololetí se jedná už o nárůst o 28 %.
 
Další perspektivní zdrojovou zemí, na kterou se zaměřujeme, je 
Jižní Korea. Jihokorejci jsou v současné době osmou nejčastější 
národností, která do našich ubytovacích zařízení směřuje. 
S potěšením mohu také potvrdit, že i nadále pokračuje pozvolný 
vzestup příjezdů turistů i jednodenních návštěvníků z okolních 
zemí – v tomto směru je pro nás důležité především Německo. 
Ministerstvo podporuje cestovní ruch i prostřednictvím 
národních dotačních programů, které jsou určeny široké 
škále příjemců, včetně obcí a podnikatelů. Dlouhodobě také 
usilujeme o vytvoření nového systému organizace cestovního 
ruchu v oblasti marketingu a samozřejmě cílíme na zvyšování 
kvality nabízených služeb, aby se k nám turisté rádi vraceli.
 
Věřím, že cestovní ruch bude i nadále prosperujícím odvětvím 
české ekonomiky a že bude docházet k dalšímu objevování 
našich krásných regionů a že se tak rozšíří pozornost účastníků 
cestovního ruchu i na další místa, na která se neprávem 
zapomínalo. Jsem si jistá, že i letošní fórum bude pro všechny 
účastníky v tomto směru opět přínosem a obohacením 
o aktuální informace z oboru.

Monika Palatková
ředitelka
Česká centrála cestovního ruchu 
– CzechTourism

Vážení kolegové,

dovolte mi přivítat vás již po osmé na našem Fóru cestovního 
ruchu.

Letos jsme se zaměřili na téma „Nové cesty“. Věnovat se 
budeme novým médiím v marketingu destinací, novinkám ve 
strategickém řízení; nebudou chybět ani praktické zkušenosti 
s rozvojem netradičních forem cestovního ruchu. Jsme rádi, 
že i letos přijaly naše pozvání významné osobnosti, a to nejen 
z odvětví turismu. 

S novými médii ostatně v agentuře stále více pracujeme. Těší 
nás, že kolegové z našeho zahraničního zastoupení pro USA 
a Kanadu letos do České republiky (a poprvé také do střední 
Evropy) přivedli největší celosvětovou konferenci zaměřenou 
právě na tvůrce online obsahu – The Travel Blog Exchange – 
TBEX. Do Ostravy, kde se akce konala, přijelo téměř 500 
blogerů, influencerů, youtuberů i tradičních novinářů z celého 
světa. Pro účastníky jsme připravili pestrý program. Během tzv. 
fam tripů se dostali do celé republiky. Agentura CzechTourism 
dlouhodobě podporuje rozvoj cestovního ruchu – domácího 
i příjezdového - právě v regionech. 

V Karlových Varech začátkem října proběhl již 51. ročník 
celosvětově největšího filmového festivalu zaměřeného na 
cestovatelskou tématiku – Tourfilm. Těší nás, že se letos 
přihlásilo rekordních 435 snímků, a to z 64 zemí světa. I zde se 
stále více nová média prosazují. Výrazně narostl počet tzv. vlogů 
a amatérských spotů. 

Letošní rok je pro nás velice významný. Marketingově jsme 
zastřešili projekt Připomínek a oslav sta let od založení 
Československa. V online i offline prostředí se setkáváme 
s názvem Společné století a hastagem „Neměnil/a bych“. 
Věřím, že Fórum, které je opět zaměřené na mezioborové 
přesahy a aktuální témata i trendy, vás i letos obohatí.



ceskozemepribehu.cz 

Praha
Holešovice 

Art District 7

Objevte fascinující příběhy českých měst,
která za posledních třicet let proměnila 
své nové vize ve skutečnost.

Zažijte na vlastní kůži vzácné spojení tradice 
a modernosti. Navštivte Českou republiku.

Města
brány do regionů



Ředitelka Monika Palatková 
vystudovala Fakultu mezinárodních 
vztahů se specializací na 
mezinárodní ekonomické vztahy 
a cestovní ruch na Vysoké škole 
ekonomické v Praze (1993), v rámci 
postgraduálního studia absolvovala 
část studia na švýcarské Universität 
St. Gallen. V CK Fischer působila na 

pozicích manažerky pro prodej a marketing 
v oblasti domácího a příjezdového turismu 
a manažerky produktu pro domácí a příjezdový 
turismus, ve společnosti CzechIt - Institute 
for Strategic vedla zpracování marketingové 
strategie České republiky na zahraničním trhu.

Působila jako vedoucí katedry ekonomiky 
cestovního ruchu na Vysoké škole obchodní, 
věnuje se přednáškové a konzultační činnosti 
v oblasti vysokoškolského a celoživotního 
vzdělávání a publikační činnosti. Na počátku 
roku 2015 se stala ředitelkou agentury 
CzechTourism.

Monika Palatková

Absolvent Fakulty sociálních 
věd Univerzity Karlovy (FSV UK) 
a Filmové a televizní fakulty 
(FAMU). Moderátor diskusních 
pořadů České televize Otázky 
Václava Moravce (od roku 2004) 
a Fokus Václav Moravce (od 
roku 2015). V roce 2003 získal 
ocenění Českého literárního 

fondu Novinářská křepelka pro novináře 
do 30 let, dvojnásobný držitel ceny České 
filmové a televizní akademie Elsa (2008, 
2009), čtyřnásobný držitel ceny TýTý pro 
nejoblíbenější osobnost televizní publicistiky 
(2007, 2008, 2009, 2011). Přednáší na FSV 
UK a FAMU. Specializuje se na novinářskou 
etiku, proměny audiovizuálních médií 
a audiovizuální žurnalistiku.

Václav Moravec

Jonathan Lloyd po studiu urbanistiky 
a městského plánování zastával 
řadu vedoucích pozic v oblasti 
plánování a ekonomického rozvoje. 
V letech 2000-2009 byl koordinátorem 
světového kulturního dědictví pro památku 
UNESCO Ironbridge Gorge. V této roli 
se Jonathan také podílel na vytváření 
a následném rozvoji evropských cest 

průmyslového dědictví (ERIH). Po ukončení aktivního 
působení v místní správě v roce 2009 se nadále 
angažoval ve společnosti ERIH jako dobrovolný 
zástupce UK ve výboru ERIH. Představuje ERIH 
na mnoha akcích a konferencích po celé Evropě 
a organizuje akce ERIH ve Velké Británii.

Jonathan Lloyd

Práci v cestovním ruchu a službách se 
věnuje celou svou dosavadní kariéru. 
V minulosti působil 11 let v Plzeňském 
Prazdroji v úseku Tourism and Heritage, 
kde řídil projekty budování a zdokonalování 
návštěvnických tras v Plzni, Praze, Velkých 
Popovicích a Nošovicích. V současnosti 
jako národní reprezentant ERIH působí dál 
aktivně v oblasti industriálního cestovního 

ruchu. V České republice je také zakladatelem 
a provozovatelem projektu „Česko industriální“ a jako 
externí konzultant spolupracuje v tomto směru na 
projektech řady tuzemských firem a institucí. Zároveň 
je zapojen do evropských projektů přeshraniční 
spolupráce v cestovním ruchu. V roce 2015 založil a řídí 
incomingovou cestovní kancelář a agenturu Pilsenjoy.

Tomáš Raboch

Do SCCR nastoupil v červenci 2017 na 
pozici projektového manažera pro oblast 
webové prezentace a sociálních sítí. 
Zkušenosti získával během studií, kdy 
vytvářel webové prezentace a propagaci 
na sociálních sítích komerčních subjektů. 
Pomáhal také s propagací a marketingem 
regionálních sportovních klubů.

Jakub Kulhánek



Petr Klymec se podílel na řadě 
velkých projektů v cestovním 
ruchu a event businessu. 
Rovněž se věnoval consultingu, 
založil několik travel startupů 
a rozjel řadu zastoupení 
zahraničních společností a to 
nejen v ČR, ale i v USA, Brazílii 
a Velké Británii. Od roku 2016 

působí převážně v Londýně, v ČR se 
letos mj. angažoval v organizování 360° 
Travel Trends konference v Praze a TBEX 
konferenci v Ostravě.

Soňa Machová se věnuje 
marketingovému výzkumu více než 
15 let. Nejvíce zkušeností v této 
oblasti získala ve výzkumných 
agenturách Factum Invenio (dříve 
TNS Factum) a Ipsos, kde vedla 
řadu projektů zejména pro klienty 
z oblasti B2B. V roce 2013 nastoupila 
do agentury CzechTourism 

a stala se manažerkou projektu Segmentace 
zahraničních návštěvníků a koordinovala 
výzkum, který probíhal ve 14 zemích světa. 

Od roku 2015 je vedoucí oddělení 
marketingového výzkumu a její snahou je 
propojovat různé datové zdroje a sdílet 
informace a zkušenosti s odborníky v oblasti 
marketingového výzkumu a cestovního ruchu.

Petr Klymec

Soňa Machová

Od roku 2015 ředitel Jihočeské 
centrály cestovního ruchu, v rámci 
které se podařilo nastartovat systém 
certifikace a podpory turistických 
oblastí. Tento systém byl aplikován 
na národní úrovni a sloužil jako 
model pro národní certifikaci 
destinačních managementů 
v ČR. Od roku 2018 je předsedou 

Asociace organizací cestovního ruchu, která 
sdružuje destinační managementy v ČR.

Absolvoval inženýrské studium na 
Vysoké škole ekonomické v Praze 
a doktorské studium na Jihočeské 
univerzitě v Českých Budějovicích, 
kde od roku 2011 působí jako 
vedoucí katedry obchodu 
a cestovního ruchu. Přednáší 
na řadě zahraničních univerzit 
a organizuje letní školy “European 

Culture and Business Environment” pro 
zahraniční studenty. Je hlavním řešitelem řady 
projektů aplikovaného výzkumu, ke se zabývá 
mj. profilováním návštěvníků a průzkumy 
spokojenosti ve vybraných místech v jižních 
Čechách. Viktor je také autorem několika 
manažerských her a simulací na téma řízení 
cestovních kanceláří a maloobchodních 
řetězců, které jsou používány na VŠ v ČR 
i v cizině.

Jaromír Polášek

Viktor Vojtko

Lukáš je v současnosti manažerem 
sociálních médií agentury CzechTourism. 
Svou pouť cestovním ruchem 
a marketingem však začal dříve, při 
studiu cestovního ruchu a managementu 
leteckých podniků. Pracoval pro Letiště 
Praha, či jako správce kampaní na 
volné noze. Lukáš provozuje také svůj 
blog o cestování, které je jeho velkým 

koníčkem. Chuť propagovat krásy naší země jej 
v loňském roce přivedla do agentury CzechTourism, 
kde začínal jako manažer marketingu.

Lukáš Wisla

Spoluzakladatel komunitní 
mapovací platformy Mapotic, 
nadšenec do nových myšlenek 
a inovací. Více než 10 let vedl 
software house COEX, kde 
se zabýval řízením webových 
projektů, integrací online služeb 
a vlastními startupy. Mimo profesní 
život nezávislý cestovatel po 

různých světadílech a méně osídlených 
destinacích, podporovatel lokálních projektů 
a technologický optimista.

Ivoš Gajdorus



V roce 1982 dokončila studiu na VŠE, 
ekonomika služeb cestovního ruchu. Od 
té doby se zabývala turismem jak v oblasti 
veřejné správy (místostarostka, vedoucí 
samostatného oddělení kongresového 
turismu na MMR), tak ve firmách (cestovní 
kanceláře, specializovaný průvodce 
Prahou). Od roku 2002 přednáší na 
vysokých školách (v současné době 

na Vysoké škole hotelové v Praze a Vysoké škole 
ekonomické – podnikohospodářská fakulta). 
Dlouhodobě se zabývá učícími se skupinami v rámci 
celoživotního vzdělávání, přípravou a realizací 
vzdělávacích programů a výzkumy v oblasti turismu. 
Zaměřuje se na integrační management, hodnocení 
výkonů turismu, proces tvorby produktu a kapitalizaci 
vnitřních zdrojů destinací turismu.

Je fotograf/influencer, který na sociálních 
sítích vystupuje jako KUbajszcom. Focení 
se věnuje zhruba od roku 2006 a dostal 
se k němu díky sportu. Tehdy jezdil sjezd 
na horských kolech, a kromě závodění ho 
začalo bavit i fotit. Od sportu postupně 
zkoušel všechny možné žánry focení 
a v dnešní době ho nejvíce baví spojení 
cestování a focení. Nyní většinu své tvorby 

prezentuje na Instagramu, na kterém se snaží lidem 
ukázat nejen své fotografie, ale i to, jak je pořídil. 
A předává různé další tipy nejen o focení. Právě proto 
jeho dosah na sociálních sítí stále roste.

Jan Školník (1973) - absolvoval Manažerskou 
školu v Institutu prof. Malika v St. Gallenu 
ve Švýcarsku a na The Nothingam Trent 
University - B.I.B.S. Brno získal titul MBA – 
senior executive. Pracoval v několika 
manažerských pozicích v maloobchodě 
a logistice. V roce 1994 začal samostatně 
podnikat nejdříve v dopravě. Následně 
v roce 1997 společně s otcem koupili 

v Broumově firmu HOBRA – Školník s.r.o., továrnu na 
výrobu filtračních médií, zařízení a žárovzdorných 
izolací. Jako spolumajitel firmu z pozice jednatele 
a ředitele vede. Uznává principy společenské 
odpovědnosti, firma získala v roce 2006 od Nadace 
VIA cenu Via bona za firemní filantropii. Firma dnes 
zaměstnává přes 100 lidí s obratem přes 250 mil. Kč. 

Vedle toho v roce 2004 založil se svojí ženou 
neziskovou organizaci „Agentura pro rozvoj 
Broumovska“, kde se trvale angažuje. Agentura se 
významně podílí na kulturním a společenském dění, 
revitalizaci památek a rozvoji regionu. Agentura je 
také zakládajícím členem Společnosti pro destinační 
management Broumovska o.p.s., kde Jan Školník 
aktivně pracuje. V roce 2014 získal s Agenturou titul 
EY Společensky prospěšný podnikatel roku. 
 
Je ženatý, má dceru a dva syny. 

Šárka Tittelbachová

Jakub Fišer 

Jan Školník

Miroslav Klusák vystudoval 
sociologii na FFUK, v CzechTourism 
pracuje třetím rokem a tvorbě 
produktového portfolia se věnoval 
poslední rok. K jeho hlavní 
specializaci patří regionální rozvoj 
a koordinace produktů cestovního 
ruchu na krajské a národní úrovni.

Miroslav Klusák

Jan Kratochvíl působí v agentuře již 12 let. 
Cestovnímu ruchu se věnuje 20 let. 
Studoval finský jazyk na FFUK a biologii 
a zeměpis na PřFUK. Jeho specializací je 
komunikace B2C a marketing regionů ČR. 
Přes 10 let vede IC s návštěvností 250 tis. 
osob ročně.

Jan Kratochvíl



Poznámky



Objevujte nová místa v Česku a otevřete se 
nečekaným zážitkům! Ať už jste milovníci 
přírody, romantické duše nebo fanoušci 
historie, chcete si odpočinout nebo naopak 
vyplavit trochu adrenalinu, na stránkách 
kudyznudy.cz si zaručeně vyberete. 
Naplánujte si svůj výlet ještě dnes.

Na kudyznudy.cz  
najdete až 60 000  
tipů na výlety  
po celém Česku. 

www.kudyznudy.cz

Stále je co
objevovat



Partneři


